## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 10-27-2017 - Week 8

- 1. 提醒家長:請協助孩子準時七點到教室!如會遲到,請事先通知老師!感謝大家的配合!
- 2. 這星期五CFL1、CFL2、CFL3、KA、1A和3A學生將在第二堂上課的頭十五分鐘舉辦萬聖節服裝遊行,請家長記得提醒孩子帶裝糖果的袋子。遊行路線為他們的教室到辦公室及其他高年級班教室,學校會為高年級班級準備糖果發。歡迎其他年級學生及家長們穿著萬聖節服裝一起來慶祝。
- 3. 本週五辦公室也會準備糖果,歡迎小朋友在中間下課時間來要糖。每位要糖的小朋友必須用中文回答一個關於萬聖節簡單的問題。這週因萬聖節要糖活動,中間下課時間非常需要家長幫忙注意孩子的安全,懇請有空的家長能在這段時間來校協助,謝謝!
- 4. 本週,福利社為慶祝萬聖節,將為每位同學準備一份**免費的萬聖 節杯子蛋糕**。請老師提醒學生在中間下課時間到福利社領取。謝謝福利社阿姨。
- 1. Since there are more tardy students recently, we want to enforce punctuality of all classes. All parents please help your students to come to school on time by 7PM. Please notify the teacher if you will be late. Thanks for you cooperation!
- 2. This Friday CFL1, CFL2, CFL3, KA, 1A and 3A students will have a Halloween parade at the first 15 minutes of 2nd period. They will visit the office and other upper grade classrooms. All other students and parents are welcome dressed in Halloween costumes to school. Parents, please remind students to bring trick-or-treat bags.
- 3. We will prepare candies and welcome students to the office to Trick or Treat during recess time. They will have to answer a simple Halloween question in Chinese in order to get the candy.
- 4. To celebrate Halloween, all students will get a FREE Halloween cup cake from Snack Shack this Friday. Please remind your kids to come to Snack Shack during recess time.